
Åby Travhästägareförening   Protokoll 

9/8 kl.18.30    Plats: Sätilavägen 1080, Fjärås 

Närvarnade; Tony Löfqvist, Björn Larsson, Sten-Åke Bohlin, Jessica Sjöberg, Roine Svensson, Henrik 

Olsson. Under punkt 5 deltog Benny Björkman och Johan Lundqvist var för sig via telefon.  

 

1. Öppnande 

Mötet öppnades av ordförande Tony Löfqvist 

 

2. Fastställande av dag-och arbetsordning 

Dag- och arbetsordning fastställdes 

 

3. Val av justerare  

Till justerare valdes Jessica Sjöberg 

4. Rapporter 

a) NÄT  

Tony gick igenom nuläget och samt diskussionspunkter inom NÄT. Telefonmöte med 

företrädarna för respektive förening kommer vara söndag 14/8.   

b) Travsällskapet 

Ingen ny information.                                                                                              

c) Ekonomisk rapport   

Vår ekonomi är god och vi har kontroll på den.                                                                 

d) Hästägareläktaren 

Ingen tidsplan för ombyggnad i nuläget. 

Tony stämmer av med mat på läktaren med Pierre och/eller Theo inför Åby Stora Pris. 

e) Övriga rapporter      

Inget övrigt att rapportera.                                                                                                                                                                         

 

5. Hästägaredagen – föredragande Benny Björkman, Johan Lundqvist 

Vi har åtta lopp till förfogande som vi kan sälja sponsorpaket till.  

I nuläget har vi helt klart med tre sponsorer. Övriga styrelseledamöter ombeds sälja 

varsitt lopp. Paketet för fyra personer kostar 10.0000:- 

 

6. Omhändertagande av nya medlemmar/hästägare 

Föreningen har fått i uppdrag från Anders Kjällström (ordförande ST) att ta fram 

dokumentation och arbetssätt på hur hästägareföreningar och banor skall ta hand om nya 

medlemmar samt hästägare. Beslutades att en grupp bestående av Tony Löfqvist, Jessica 

Sjöberg, Henrik Olsson och Christina Johnstone genomför detta.       



                                                                                             

7. Nästa styrelsemöte. 

Tid för nästa styrelsemöte kommer i separat kallelse.  

                                                            

8. Övriga frågor och avslutning. 

Höstmöte blir 26/10. Tony kontaktar ÅMM för bokning av lokal samt mat och dryck. 

Sten-Åke önskade att ordförande tar vidare till Sällskapets styrelse om saknad av spelluckor. 

Tony avslutar och tackar för ett bra möte. 

 

 

 

Henrik Olsson 

 

 

 

Tony Löfqvist    Jessica Sjöberg 

 


